

4D JACKPOT

TOTO · 萬字

新晋多多百万富翁 水果批发商喜赢RM19,784,139.50

一名年届50余岁，来自吡叻州的水果批发商多年来爱追捧多多积宝游戏。最终让他在2013年8月24日（星期六）的第3929/13开彩期中，击中总值RM19,778,091.50的多多万字积宝首奖。

赢家透露，他拥有好几辆罗里及货车以应付生意操作，而其中奖号码组合——“1312及8372”就是源自其车队的车牌。他通过系统20玩法投注20组万字号码，进而组成190对万字号码组合或相等于190个中奖机会。由于是以系统20玩法投注，继而让他赢得额外多个较低奖项，即总额RM6048。

他是在开彩日当晚获知中奖消息后，旋即告知妻子这天大的好消息。起初其妻子并不相信，因为他时常爱开玩笑。当他展示中奖彩票及iPad内的多多博彩智能手机应用程序所公布的开彩成绩后，其妻子才相信他所言非虚。

这名看似一个朴实住家男人的赢家说，这笔巨奖在解决其孩子们的教育经费方面肯定绰绰有余。他也希望能利用奖金置产，然后从中收取租金以便拥有持续的收入。

LATEST TOTO MILLIONAIRE A Fruits Wholesaler With RM19,784,139.50

多多博彩成绩揭曉
开彩期: 3929/2013 日期: 24.08.2013

多多4D 奖金保证付足

首獎 (1312)
二獎 (8372)
三獎 (0266)

特獎	0823 0708
0216 3428	0169 7384
5224 0394	1417 2369
5360 5560	6385 8497
0597 8214	1198 1201
3413 7187	

4D JACKPOT

獎金一: **RM 19,778,091.50**

1312 8372 8372 1312
1312 0266 0266 1312
8372 0266 0266 8372

獎金二: **RM 148,987.17**

中獎號碼或組合在首獎二獎以上任何一個特別獎。

2013年8月24日，多多万字积宝2
獎金**RM277,714**被贏取！

A fruits wholesaler from Perak, in his early 50s, has his pursuit of Toto jackpots paid off when he won Toto 4D Jackpot 1 of RM19,778,091.50 million on Saturday, 24 August 2013 (Draw No. 3929/13).

The winner told that he has a fleet of vehicles to run his business and the vehicle plates were the source of his winning numbers “1312 & 8372”. Playing System 20 with 20 sets of 4D numbers, he got 190 pairs of 4D numbers which also meant 190 winning chances. Because of System 20, he also won smaller prizes totaling RM6,048 as well.

He found out his jackpot win on the draw evening. He quickly broke the news to his wife, but his wife didn't believe it as he always likes to crack jokes. She was only convinced of the win when he literally showed her his winning bet ticket and the results published on Sports Toto smartphone app through his iPad.

This winner, who came across as a down-to-earth family man, said the jackpot win would certainly cover all his children's education needs and he also intends to buy properties in order to get recurring rental income.

4D JACKPOT
Pick 9 Sys 20

8327 8273 7238
8372 8732 7328
8237 8723 1213

Total No. of Naira = 100

Draw 3829/13 SAT 24-Aug-13
1445
034110 11:30 22-Aug-13 829H-830U Price RM 380.00

2148-7004-9560-5314

4D JACKPOT
TOTO

4D JACKPOT 26-Aug-13
990001 10:18
1333
5502

2148-7004-9560-5314

PAY RM 19,784,139.50

Ref No: wmp/60/2013

